
Referat af bestyrelsesmøde den 27. December 2018 i afd. 11 

 

 

 

1. Fremmødt: 

 

    Jens, Jørgen, Conny, Charlotte Gyda. 

 

 

2. Siden sidst: 

 

     Julefesten den 18. december 2018 var og sjov, men vi kunne godt have været lidt flere 

     Håber vi bliver lidt flere til næste år. 

 

     Belysningen på stierne fungerer ikke rigtig. Der er mange lamper der ikke er lys i 

     Dette er meddelt ejendomsfunktionærerne. 

 

     Vi påtænkte at lave et førstehjælpskursus, men det kommer ikke på tale. 

     Det bliver for omfattende for os. 

     Vi har talt om, om der er en hjertestarter ved Oasen, og om alle må bruge den. 

     Dette vil blive undersøgt. 

 

 

3.     Fælles beboerarrangementer 2019, (med afd.3) 

 

        Jørgen har talt med afd. 3 om en fælles bustur. 

        Jørgen og Jens vil deltage i et møde med afd. I februar 2019. 

 

 

4.        

          1. Års garantieftersyn på renovering af lejlighederne, 

     

          Der er flere beboere der er utilfredse med eftersynet. 

          De følte de ikke blev hørt fordi eftersynet gik for hurtigt. 

          Jørgen vil tale med Mike.     

 

 

5.        Eventuelt: 

 

 

           Vi skal have gennemgået husordenen på et senere tidspunkt. 

           Vi skal lige gøre opmærksom på at de blå spande ved affaldshusene er til brugte batterier. 

 

 

 

På bestyrelsen vegne 

 

Jørgen Nielsen 


